水晶圈圈吊灯安装说明



1、调节好挂板螺丝孔距,锁紧螺母。



3、2个驱动的输入电源线红色分别接在家用电源线的火线上,蓝色接在家用电源线的零线了。 接点位置做好绝缘防护即可。



5、钢丝线要调短时,把钢丝线往底盘里 面推即可。





2、把调节好的挂板用螺丝固定在天花板上。



4、底盘挂板孔位对应好挂板上的4颗螺丝 拧紧螺母即可。



6、钢丝线要拉长时,用指甲往里按住拉力 头突出的部位,然后把钢丝线往外拉出即可。



Crystal circle pendant lamp instruction for installation



1. Adjust the screw hole distance of hanging plate and lock the nut.



3. The red input power lines of the two drivers are connected to the household electricity respectively On the live wire of the source wire, blue is connected to the zero wire of the household power cord. Make insulation protection for the contact position.



5. When the steel wire is to be shortened, put the steel wire into the chassis Just push on your face.



7, Installation completion renderings



2、Adjust the screw hole distance of hanging plate and lock the nut.



4、The hole position of the chassis hanging plate corresponds to the four screws on the hanging plate. Just tighten the nut.



6、When the steel wire is stretched, press the tension with your nails Head protruding parts, and then pull out the steel wire.

Warm tip:After the lamp body is assembled, please test the electricity before installing it